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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur".  

 

 

 

Stedenbouwkundige verordening betreffende het aanleggen van parkeerplaatsen 

buiten de openbare weg.  

De gemeente Bertem heeft geen stedenbouwkundige verordening inzake parkeren 

buiten de openbare weg en geen gemeentelelijk uitvoeringsplan waarin een 

parkeernorm wordt opgelegd.  Dit is eigenlijk wel belangrijk.  Zeker bij de bouw van 

wooncomplexen is dit belangrijk zodat er een minimum aan parkeerplaatsen 

opgelegd kan worden. 

Door normen inzake dit parkeren op te leggen voor bouwprojecten kan men 

vermijden dat parkeren op het openbaar domein schering en inslag wordt.  Deze 

verordening zal zorgen voor een betere leefbaarheid en mobiliteit in de dorpskernen. 

In de verordening stond dat je bij elke verbouwing minstens 2 parkeerplaatsen zou 

moeten voorzien.  Dus laat ons even stellen, je wil een raam verplaatsen en je hebt 1 

garage en geen oprit … dan je moet eveneens nog een parkeerplaats voorzien … bij 

een rijwoning dient in dat geval elke keer een uitzondering aangevraagd te worden. 

Dit zou heel wat mensen op extra kosten jagen bij een kleine verbouwing 

Op aangeven van de N-VA fractie werd de verordening aangepast.   Enkel bij het 

bouwen van een woning, het uitbreiden van een gebouw met 50%, wijzigen van het 

aantal woongelegenheden en een functiewijziging moet de verordening gevolgd 

worden.  

Verkoop huis in de Tulpenlaan aan het OCMW 

De woning in de Tulpenlaan, de vroegere pastorij van Leefdaal, zal onderhands 

verkocht worden aan het OCMW die deze woning verder zal gebruiken voor de 

huisvesting van asielzoekers. 

De woning op de Dorpstraat, die tot enkele maanden geleden gebruikt werd door het 

Rode Kruis en een bouwgrond op de hoek Dorpstraat /Vlieguit worden ook verkocht.  

Met de verkoop van deze gebouwen en percelen zal de gemeente nieuwe 

investeringen bekostigen. 

Vragenkwartiertje 

Er zijn al verscheidene maanden problemen met B-Post.  De burgemeester heeft 

vergaderd met een vertegenwoordiger van B-Post en vraagt om alle klachten naar 

hem door te mailen om zo kort op de bal te kunnen spelen. 

 

 

 




